
The Venetian Macao 
Estrada da Baía de N. Senhora da Esperança, s/n, The Cotai Strip™ 

Taipa, Macao SAR, P.R. China 
 

 

 
Dear Mr. Kumar,  

 
Thank you for your recent reservation at The Venetian Macao. Below you will find all the details of your upcoming 

stay. If there is anything we can do for you prior to your arrival, please contact us at (853) 2882 8877 or you can also 

email us at room.reservations@sands.com.mo  
 

感謝您選擇下榻澳門威尼斯人，我們非常榮幸為您確認以下預訂。如閣下入住前需預訂其它服務，請致電 (853) 2882 

8877或者電郵至：room.reservations@sands.com.mo 

 

RESERVATION CONFIRMATION 預訂資料: 

Guest Name 

客人姓名 
 Girish Sharma / Shipra Sharma / Vanya Sharma 

Suite Type 

套房種類 
 Royale Deluxe Suite with one sofa bed  

Number of Suite 

套房数量 
 One 

Check In Date 

入住日期 
 28 Dec 2024 

Check Out Date 

退房日期 
 30 Dec 2024 

Confirmation No. 

確認號碼 
 133265426 

Number of Guest 

入住人数 
 Three Adults  

Special Requests** 

特别要求** 
 Nil 

** Kindly note all special requests are subject to availability upon check-in  

**所有特別要求將因應入住時的訂房狀況而確認  

   

HOTEL CHECK IN TIME AND CHECK OUT TIME POLICY 酒店入住及退房時間 

Hotel Check-In time is from 3pm and Check-Out time is up to 11am.  

酒店入住時間為澳門時間下午 3 時後，退房時間為上午 11 時前。  

    
While Hotel reception staff will make every effort to accommodate requests for specific types or location of rooms for 

individual reservations or guests traveling with friends & family, this is not always possible or may result in extended 

& unavoidable delays on check in.  

本酒店前臺部服務員將竭盡所能，以切合個人遊或與親友同遊的客人之住宿要求，如房間類型，樓層及景觀等。但若未

能滿足每項要求，及處理需時而有所延誤，懇請閣下見諒。     

 

We look forward to welcoming you to The Venetian Macao & wish you a safe journey.  

澳門威尼斯人期待著您的蒞臨。   

   
Yours sincerely,  

此致  

   

Reservations Team  

套房預訂部  

 

The Venetian Macao 

澳門威尼斯人 

 
 

 
 
BE GREEN READ FROM THE SCREEN  
1 ream of paper = 6% of a tree and 5.4kg of CO2 in the atmosphere; 3 sheets of paper =1 liter of water.  

擁抱綠色生活由此開始  

生產一包 A4 打印紙（約 500 張）相當於消耗一棵樹的十七分之一以及釋放 5.4 公斤的溫室氣體；少用 3 張紙相當於節約 1 升水           
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